
Onderwerp: Stand van zaken afhandeling toezegging van de voorbereidende raadsvergadering van 
14-01-2021. 
  
Vraag gesteld door Waterland Natuurlijk met betrekking tot de wens voor betere (of extra) 
verlichting tussen de Bernhardbrug en de bushalte langs de N247 nabij het tankstation. 
Mede in relatie tot de slechte staat van onderhoud van de verharding. 
  
De Provincie NH gaat op ons verzoek onderzoeken of het mogelijk en wenselijk is om hier de 
verlichting te verbeteren. Zodra hier meer bekend over is (Q2) worden wij hierover geïnformeerd. 
Voor wat betreft de staat van onderhoud van het voetpad wordt dit al meegenomen in de 
werkzaamheden die al gepland zijn in het project van de Reconstructie van de N247.  
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